
 

B A V N E H Ø J                                  S K O L E  
 

K    Ø    B    E    N    H    A    V    N    S          K    O    M    M    U    N    E 

 
 

NATALIE  ZAHLESVEJ  9   –   2450 KØBENHAVN SV   –   TELEFON  3366 5100   –   E-MAIL  MAIL@BAV.KK.DK 

Februar 2022 
 
 
 
 
Att.: Børne- og ungdomsudvalget 
Allerførst tillykke med din nye post som Børne- og ungdomsborgmester. 
 
Vi skriver til jer i forlængelse af korrespondancen med den tidligere Børne- og ungdomsborgmester 
Årsagen til vores henvendelse består i, at Bavnehøj Skole er ved at blive renoveret.  
I 2016 fik vi bevilliget 68 millioner til en helhedsrenovering. Disse midler rakte desværre ikke, og vi fik 
efterfølgende kun tildelt lidt over halvdelen af de midler, som en reel helhedsrenovering fordrer. 
 
Vi anmoder derfor om, at den sidste del af vores renovering som minimum, også kan indbefatte 
etablering af særligt håndværk- og designlokale samt renovering af omklædningsrummene og 
gymnastiksalene. 
Vi ved, at dele af overførselsmidlerne øremærkes til etablering af slidte og mangelfulde faglokaler. Vi 
håber på, at få del i disse midler. 
 
Vi vil orientere jer om, at vi har fået et påbud fra Arbejdstilsynet om at lave en akustisk sikring  af det 
nuværende sløjdlokale, som er fra 1930. Det er så trist at bruge midler på en sådan akustisk løsning, hvis 
vi snarest får midler til at renovere lokalet alligevel.  
 
Det er vigtigt for os, at den sidste del af skolens renovering kan ske i forlængelse af den igangværende 
renovering. En tilførsel af midler til etablering af bl.a. et håndværk- og designlokale, vil derfor kunne 
pågå, mens der renoveres, hvilket vil give færre gener for børn og voksne, og vil med sikkerhed også  
spare midler til etablering af byggeplads. 
 
Bavnehøj Skole deltager desuden med to andre skoler i tiltaget ”multifunktionelle kvadratmeter”, hvor 
borgerne i området kan låne skolens lokaler efter skole- og fritidshjemstid. I den forbindelse vil det være 
oplagt at låne et håndværk- og designlokale ud til borgerne. 
Vi håber derfor, at I kan give os et tilsagn om etablering af minimum vores håndværk- og designlokale, 
men naturligvis også mere tidssvarende idræts- og badefaciliteter. 
 
 
Med venlig hilsen 
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